
KEDVES   TESTVÉREK  !
    Azért  írunk  nektek,  mert  az  elmúlt  hónapokban  sokat  gondolkodtunk  a  Héberek  11:1  versének  szavain, 
különösen 1/b része gondolkodtatott el !  E szavak értelmét kutatva, az Ó-görög–Magyar Szótár használatával, és 
egyéb nyelvi szótárak, és fordítások igénybevételével, rá kellett jönni, hogy konkrét tényekkel,  soha nem volt 
alátámasztva az Őrtorony Társulat több fontos állítása, tanítása, pedig ezen tanításokról azt tanultuk, és tanuljuk,, 
hogy hitünk alapjait képezik.  Mivel azt tanultuk, hogy a „Hű és Bölcs szolga”, és a Vezető Testület, és így az 
Őrtorony Társulat Isten Szócsöve, teljes mértékben elhittük amit állítottak különféle dolgokról !
    De a Héberek 11:1/b szavai nem ezt jelentik !  Hogy rálátásotok legyen e szavak jelentésére, idézzük most az 1/b 
vers részlet szavait görögül, majd a jelentésüket, és azt a görög alapszót, melyből származnak, és a jelentését is.
NWT. : „......a nem látható valóságok nyilvánvaló bizonyítása.”
Csia L. : „...és a nem látott tények felől, a magunk meggyőzése.”
Újford. :”...és a nem látható dolgok létéről való meggyőződés.”
Károli : „...és a nem látott dolgokról való meggyőződés.”
A  „  nyilvánvaló bizonyítás  ”  -al fordított görög szó az  „  elegchos  ”  szó szerinti jelentése :  ellenőrzés; bizonyítás; 
cáfolat; bizonyíték.  Az Emphatic Diaglott a „  conviction  ” angol szóval adja vissza, ami jelentése : meggyőződés; 
a King James Version az „  evidence  ” szót használja; jelentése : bizonyít, bizonyíték, nyilvánvalóság.  Az alapszó 
ez esetben az  „elegcho”;  jelentései   :   1.) : megvizsgál, kikérdez, napvilágra hoz. 
2.) : rábizonyít,  3.) : napvilágra jön, kiderül, bebizonyosodik.
    A  vers másik fontos szava a  „valóságok”; „tények” ; „dolgok” ;  „dolgokról” -nak fordított szó, amely a 
„pragma” görögül; jelentései : 1.) : tett, cselekedet, 2.) : eset, dolog; 3.) : (peres) ügy.  Jelen esetben az alapszó a 
„prasszó”;  jelentései  :  1.)  :  tesz  cselekszik,  foglalkozik  valamivel,  elkövet;  2.)  :  v.milyen  sorsra  jut,  v.milyen 
helyzetben van; v.miből részesül; 3.) : követel, behajt valamit.  Tehát, ha össze akarjuk foglalni egy mondatba e 
jelentéseket,  az  hasonló  lehetne  ehhez  :  „....a  nem látható/látott  „tettek,  cselekedetek,  esetek,  dolgok,  ügyek” 
„ellenőrzése,  bizonyítása,  bizonyítéka”  és  ezen  „ellenőrzésről,  bizonyításról,  bizonyítékról”  való 
„meggyőződés”  !!!!  Ez komoly kutatásra, és vizsgálatra  indítja azokat,  akik élő hitet akarnak felépíteni !!!

    Nos, miközben úgy jártunk el, ahogyan a Berea-beli keresztények, Cselekedetek 17:11 alapján, tehát gondosan 
megvizsgáltuk azokat a tanításokat, melyeket a Vezető Testülettől kapunk, hogy egyeznek e az Írásokkal, komoly 
kérdések merültek fel. Mivel a Biblia a következőkre buzdít : 1Theszalonika 5:21;  1János 4:1; 2Péter 2:1.  Ezért 
ezen  kérdéseink  tekintetében  komoly  kutatást  végeztünk  a  Társulat  angol,  és  magyar  nyelvű  kiadványaiban, 
régészeti  dokumentumok  között,  és  más,  mindenki  számára  hozzáférhető  lexikonok,  és  nyilvános  információ 
források anyagaiban.   Alaposan, lelkiismeretesen utána jártunk mindennek,  miközben imában kértük Jehova, és 
Jézus vezetését,  hogy táruljon fel az igazság az adott kérdésben !
     Szeretnénk a sok kérdésből a leglényegesebbeket elétek tárni, és a kutatások végeredményét is.

I. kérdés.:  Mikor volt Jeruzsálem pusztulása, ie.607-ben; vagy ie.587-ben ?
A 2011. októberi, és novemberi nyilvánosságnak szánt Őrtornyokban megjelent egy kétrészes cikk e témában 
Kíváncsian tanulmányoztuk át, remélve hogy pontos információkat találunk benne.  Ennek érdekében az összes 
hivatkozást kikerestük, és sajnálattal kellett megállapítanunk, hogy nem csak a „Jöjjön el a Te Királyságod!” című 
könyv idevágó függelékében levő hivatkozások lettek elferdítve, kiragadva a környezetükből, hanem az adott cikk 
minden hivatkozása sajnos ugyanilyen volt !!  Az idézett hivatkozások egyike sem támasztja alá az ÁLLÍTÁST, 
miszerint ie.607-ben pusztult el Jeruzsálem !  A  cikknek alapvetően 3 sarkalatos pontja van : 
1.) : ÁLLÍTÁS: ie.607-ben pusztult el Jeruzsálem.
2.) :TÉNY : ie.539-ben  elpusztult Babilon, ez „abszolút” dátumként van nyilvántartva a Társulat által !
3.): BIZONYÍTÉKOK : Az lenne a feladatuk, hogy a „Ténnyel” összhangban alátámasszák az „Állítást” !        
De nem támasztják alá, és a „Ténnyel” sincsenek összhangban !!  Vajon miért ? Figyeljünk meg néhány okot :
A Társulat kiadványai elismerik a következő Új-Babiloni királyokat, és uralkodási hosszukat :  Nabukodonozor 
(  43 év );  Evil-Merodak(Amel-Marduk)  (  2 év );   Neriglisszár  (  4 év );  Labashi-Marduk (  3vagy9 hónap ) 
Nabonidusz ( 17 év ).  Ha ezen éveket elhelyezzük az időben, és kiindulási dátumként az ie.539. évet vesszük, 
melyben elbukott Babilon, és Nabonidusz uralma–és így Belsazáré is–véget ért, így az időben visszafelé haladva 
ráhelyezzük ezen királyok uralkodási éveit az idő egyenesre, a következőket láthatjuk :
ie.539-------ie.555-ig   17   évig   NABONIDUSZ
ie.556-------ie.556-ig   3 vagy 9 hónapig  LABASHI-MARDUK
ie.556-------ie.559-ig   4   évig   NERIGLISSZÁR
ie.560-------ie.561-ig   2   évig   EVIL-MERODAK  (AMEL-MARDUK) 



-2-

ie.562-------ie.604-ig   43  évig  NABUKODONOZOR 
Nabukodonozor a 18. évében pusztította el Jeruzsálemet teljesen, utána még 25 évig uralkodott, így lesz meg a 43 
évnyi teljes uralma. Tehát ie.562–től, mikor meghalt, vissza számoljuk a 25 évet, akkor Jeruzsálem pusztulásához 
jutunk.  Ez pedig az  ie.587. év !!!  Ha ezekkel az elfogadott uralkodási hosszakkal számolunk, és úgy gondoljuk, 
hogy ez a pusztulás ie.607-ben volt, akkor Babilon pusztulása nem lehetett ie.539-ben, hanem ie.559-ben, húsz 
évvel régebben !! Ez pedig lehetetlen, mint tudjuk !  Ha csak ezt a két cikket nézzük, akkor is láthatjuk, hogy az 
egyik „TÉNY”--ből--ie.539-- következik a másik „TÉNY” --ie.587-- !!  Az „ÁLLÍTÁS” pedig–ie. 607–megmarad 
csak  állításnak  !  A  2Krónika  36:22.  szerint  Czirusz  első  esztendejében  hirdette  ki,  hogy költözhetnek  haza 
Jeruzsálembe a zsidók, ez ie.538-ban volt,  lényegében onnantól voltak szabadok, és ha a Társulat  értelmezése 
szerint  számoljuk a 70 évet,  és a lejártát,  akkor ie.537-et kellene kapni a hazaköltözés kezdetére,  ez pedig az 
abszolút dátum miatt lehetetlen ! 
    A Jeremiás 25: 8–13. természetes olvasata alapján, Júda, és a környező nemzetek Nabukodonozor által kezdve 
Babilonnak fognak SZOLGÁLNI  70 évig ! Ennek az időszaknak a lejártakor „látogatja meg Jehova Babilont” a 
bűnei miatt.  Ez a látogatás volt ie.539-ben.  Mikor kezdte Nabukodonozor „szolgaságra” kényszeríteni az ottani 
népeket ?   ie.609-ben volt a Megiddó-i ,  és kicsivel később, de még abban az évben a Karkemis-i csata.  A 
Megiddói-ban  Jósiás  király meghalt  Nékó fáraótól–ez  az  időpont  is  abszolút  dátum !  Az utána  levő  királyok 
Júdában, és a környéken már „sarcot” fizettek, szolgáltak, sőt a környező nemzetek közül is egyre többen.  Ezeken 
a  tényeken  kívül  még  hét  egymástól  független  bizonyíték  csoport  mutatja  egyértelműen  az  ie.587-es  dátum 
helyességét :  1.): Újbabiloni krónikák  2.): Nabon. No 8 Királyi felirat (a Hillah dombormű ) 3.): Nabon. H1 B 
Királyi felirat ( az Ada–Guppi dombormű ) 4.): Üzleti és közigazgatási dokumentumok  5.): Csillagászati naplók. 
VAT 4956-os   6.):   Csillagászati  napló   B.M.  32312 (  ez  a  legrégebbi  napló)   7.):   Párhuzamok  a  korabeli 
Egyiptom-i időrenddel.
    Az Őrtorony  1922. július 15.-i száma ( angolban ) „Az időrend erős kötele” címmel megjelent cikkében, a 217. 
oldalon kitűnő leírását találjuk annak, hogy mitől lesz szilárdan megalapozott egy kronológia :
      „Amikor egy dátum több oldalról bizonyított, akkor szilárdan megalapozottnak tekinthető. A  valószínűségek 
tudományos  törvénye  a  kronológia  egyes  szálainak  messze  nagyobb  egyesült  erőt  kölcsönöz,  mint  az  egyedi 
bizonyítékok összessége.  Ez olyan törvény, amelyre a fontos kérdésekben magától értetődően építhetünk : tudni 
illik, amikor egy dolgot csak egy oldalról támasztanak alá, akkor az véletlen is lehet, ha kétféleképpen bizonyítják 
be,  az  majdnem  biztosan  igaz,  s  ha  több  mint  kétféle  módon,  akkor  általában  már  lehetetlenség,  hogy  a 
bizonyítékok véletlenül essenek egybe, vagy, hogy az a dolog nem felel meg a valóságnak. Ha többféle bizonyíték 
áll rendelkezésre, akkor a valószínűség szilárd bizonyosságnak tekinthető.”
     Ezen bizonyítékokat a Társulat is ismeri, hiszen ugyanazok tartalmazzák ezeket, melyeket az ie.539-es abszolút 
dátum alátámasztására is elfogadtak.  Miért vetik akkor el az egyértelmű tények ellenére az ie.587-es dátumot ?? 
Miért ragaszkodnak ie.607-hez ilyen ésszerűtlenül ??  Állításukkal ellentétben nem a bibliai bizonyítékok miatt !  
      Mielőtt a 2. kérdést feltenném, látni kel tisztán, hogy C.T.Russel honnan vette ezt az időpontot, és a tanításokat,  
melyeket ehhez kötött ?  John Williem Millertől, akit az adventizmus megalapítójának tartanak ! George Stors, és 
Nathan Barbour voltak még személyileg Russel és Miller között, akiktől ezeket az évszámokat átvette.  Nem rájött 
Isten vezetése által,  nem kikutatta, hanem az adventizmusból átvette, sőt bizonyíthatóan ő is, és édesapja, és a 
család más tagjai 1874-ben megkeresztelkedtek  az adventista egyházban !  C.T.Russel írásaiban a „hű és bölcs” 
szolgának vallotta magát, és a bibliakutatók is annak tekintették, akik akkoriban csatlakoztak hozzá. Mit hittek és 
tanítottak és terjesztettek széles körben Russel és a társai 1879-től kezdve ?  Valóban látható volt rajtuk, hogy a 
Biblia igazsága köré épült  a Bibliakutatók akkori  társasága ? Vajon C.T.Russel–ha már annak vallotta magát–
valóban megfelelő időben, a megfelelő szellemi eledelt készítette, és így „hűnek és bölcsnek” bizonyult ?  Ez el is 
vezet a 2. kérdéshez :

        II. kérdés : A  Máté 24: 45–47 alapján, ahogyan azt ma tanítja a Vezető Testület, mit látott, hallott, és 
tapasztalt  Jézus amikor–a mai tanítás  szerint–1918 őszétől  1919 tavaszáig vizsgálatot  tartott  a magukat 
kereszténynek  valló  csoportok  között,  mi  alapján  választotta  ki  a  Bibliakutatókat,  mint  „Hű és  bölcs” 
szolgát ?
        A  vizsgálat kritériumait mi is tudhatjuk, így meg kell vizsgálnunk, hogy 1919 tavaszáig, a vizsgálat végéig 
mit tanítottak, terjesztettek, és vallottak széles körben , milyenek voltak a szokásaik, viselkedésük, milyen 
jelképeket használtak a kiadványokon  stb.  Először  is tisztán kell látnunk, hogy várták e egyáltalán 1914-re 
Jézusnak a királyként  történő eljövetelét  ?  Ha megvizsgáljuk a Russel által  írt  műveket,  láthatjuk,  hogy erős 
meggyőződéssel vallották, hogy Jézus 1874-ben jött el, 1914-re  Armageddon végét várták, tehát az „Úr
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 eljövetelét” tekintve, nem voltak éberek, nem voltak várakozásban.  Azt állítani bizonyítékként ennek 
ellenkezőjére, hogy valami nagy dolgot vártak 1914-re azért kevés, mert aki ismeri az akkori politikai helyzetet, 
tudja, hogy csak egy szikra kellett a „nagy dologhoz” ! Egyébként nem csak ők, hanem más személyek is voltak 
akik  valami  „nagy  dolgot”  vártak  minden  évre  az  1910-es  évek  elejétől.  LÁSD  :  1.  melléklet   SiS  1–7 
Írástanulmányok  1–7  kötete.  +     2.  melléklet  :  Részlet  Barbara  Anderson  élettörténetéből,  aki  Karl   
Adamsnak a kutatási segéd munkatársa volt az Írói osztályon 1989-től  , és jelentősen hozzá járult a kutatási   
munkájával a „Hirdetők” c. könyv anyagának összegyűjtéséhez, Karl Adams vezetése alatt.
------------------------------------------mellékletek  1; 2;-------------------------------------------------------------------
Fontos abban is tisztán látni, hogy az Őrtorony folyóirat címlapján mintegy 50 éven át milyen jelképek voltak 
láthatóak, van e ezen jelképeknek befolyásuk a vizsgálati időszak ( 1918 őszétől 1919 tavaszáig ) eredményére ? 
Ezen jelképek az Őrtorony bal felső sarkában : kereszt  a koronában, olajfa koszorúval körbefogva;  és a jobb felső 
sarkában egy különleges, címerszerű jelkép.
     Mivel az Őrtorony Társulat alapítója egy Williem Conley nevű bankár volt, az alelnöke Russel édesapja, és 
Russel csak a titkár-pénztárosa, és később lett csak az elnöke, így ezek a jelképek az ő akaratukból, mondhatni 
tudatosan,  alapos  megfontolás  után  kerültek  oda,  és  még Rutheford  is  ott  tartotta  ezeket  egy ideig  !  Honnan 
származnak  ezek  a  jelképek  ?  Leigazolhatóan,  és  mindenki  számára  hozzá  férhetően,  a  Szabadkőművesség 
jelképrendszeréből !  A  bal felső sarokban, a koronában a kereszt : mái napig használatos az úgynevezett „Skót 
rítusú” Szabadkőművességben, a „Templomos”, és „Rózsakeresztes” lovagrendek jelképei közé tartozik !
A  jobb felső sarokban levő jelkép mái napig, a „Máltai lovagrend” jelképe !!    Kik a Szabadkőművesek, és mi a 
vallásuk ?  Erről, a hónapokon át tartó kutatásaim eredményeként komoly információ mennyiséggel rendelkezem. 
A legrövidebben,  tömörebben,  Albert  Pike  tábornok fogalmazta  ezt  meg,  aki  33.  fokozatú,  legmagasabb rang 
fokozatú Szabadkőműves volt, az 1800-as évek közepén, második felében.  A következőket mondta : 
       „ Azt kell mondanunk a tömegeknek, hogy EGY ISTENT  imádunk, de olyan Istent, akit babonák nélkül lehet 
imádni !  Nektek, viszont, Szuverén Nagy Inspektor Tábornokok azt mondjuk, hogy elmondhassátok a 32.; 31.; 
30.; fokon lévőknek : A Szabadkőműves vallást minden magas szinten lévő beavatottnak tisztán kell tartania a 
Lucifer-i tanítás szerint !!  Igen, Lucifer az Isten. Ő a fény ura, és a jó ura, aki harcol az emberiségért Isten ellen, a 
sötétség, és rossz ura ellen !”
( Albert Pike; Little Rock; Arkansas; 1889. 07.17. Forrás : Newswatch Magazine PO box36 Waxahachie TX. )
           Kijózanító nyilatkozat, egy elismert Szabadkőműves vezetőtől !!  C.T.Russel bizonyíthatóan 32. fokozatú 
szabadkőműves  volt,  aki  a  „Piramidológia”  tudományát  űzte  !  A  „Piramidológia”  okkult  Szabadkőműves 
tudomány,  mely  a  Nagy  Gíza-i  Piramis  belső  folyosóinak,  és  egyébb  méreteiből  próbálja  jövőt  megjósolni, 
kikutatni.  Russelnek Rutheford állítatott egy Szabadkőműves síremléket, egy speciális méretezésű piramist, mely a 
mai  napig megtekinthető  Pittsburghban.  Rajta  a  „Templomosok” jelével,  és  a  zárócsúcskövön,  a  mindent  látó 
szemmel !!! Egy teljesen kívülálló, tehát soha nem volt Tanú cikkének idézete segít ezt eléggé tisztán látni : 
---------------------------------3. melléklet-------------------------------------------------

      III.  kérdés :  Röviden megfogalmazva :   A Shekina ügy.
A Társulat a „Shekina fény” fogalmát elég ritkán használja, de amikor használja elismerően ír róla, mint ami Szent 
dolog, és Jehova jelenlétét jelképezte a szövetségláda fedele felett, a két kérub között.  Utánanéztem az  Insight I-II. 
Kötetekben, és az összes elérhető kiadványban e dolognak.  Elismerik, hogy a kifejezés nincs benne a Bibliában, 
mégis ragaszkodnak hozzá, hiszen egy nem túl régi Őrtorony cikk újra ezt erősítette meg !  Miért ??  A  Héber és 
Ó-Héber–Angol sörközi fordításokban, és az Ó-Héber–Magyar szótárban is az isteni jelenlét szövetségláda feletti 
kifejezésére a következő szavak találhatók : „  rá'áh;   já'ad „  az újabb Héber Bibliákban is csak a hímnemű 
„  shakan „  főnevet használják !  A  „Shekina” főnév nőnemű, létező főnév, mire használják ?  A szó múltjához 
vezet vissza a babiloni Talmud, és más források. 
      Ez a főnév Nimród feleségének az egyik megszólítási formája volt, a Szemirámisz mellett.  Tehát, mivel Jehova 
egyik ellenségéhez kötődik, így eleve nem jelentheti az isteni jelenlétet !  Mire használják ma e főnevet ?  Hogy ezt 
könnyeben megértsük, tudnunk kell,  hogy e főnév–magyar nyelvtan szerint tulajdonnév–a történelemben végig 
okkultista–kabbalista vonalon maradt fenn, és volt használatban.  A Szabadkőműves 
vallási rend Luciferánus szenthátomságának, nőnemű tagjának ez az elnevezése !! 
         azaz :  NIMRÓD          ------     SHEKINA        --------------           TAMMÚZ 
                    (az „Atya”)                    (az „Anya”)                                        (a”Fiú”)
                    ( hímnemű szó)            (nőnemű szó)                                    ( hímnemű szó)
Leonardo da Vinci híres művész volt–és magas rangú Szabadkőműves–a Sixtusi kápolna mennyezetére festett
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 freskóját alaposan tanulmányozva a Luciferánus háromságot lehet látni : Nimród; az”Atya” átkarolja Shekinát az 
„Anyát”, és újával, mintha életet adna át neki, mutat a fiúkra Tammúzra .  Ez az egyik használati mód. A  másik 
még  megdöbbentőbb,  de  hamarabb  rátalálni  !   Ha  a  keresőbe  a  Net.-en  beírjuk  a  Shekina  szót,  rögtön  két 
„angyalokkal” foglalkozó oldalt hoz elsőnek !!  A Biblia alapján tudjuk, hogy nőnemű „angyal” , és ilyen nevű 
angyal  nem létezik.   Ezeken az oldalakon ezen nevű „angyal”  tulajdonságait,  működésének jellegét  is  leírják. 
Ezekből egyértelműen kitűnik, hogy Shekina nem angyal, hanem démon !!!  Mégpedig egy igen aktív, emberekhez 
idomuló,  látszólag  emberszerető  démon,  aki  sokféle  formában,  módon  van  jelen  emberek,  és  VALLÁSI 
SZERVEZETEK életében !!!   Ugyanis  a  világon több olyan állítólagos  keresztény gyülekezet  is  van,  mely a 
nevében használja a Shekina nevet, vagyis erről a démonról nevezi el magát !  Van egy Szabadkőműves gyülekezet 
is, mely a New Jersey állam Millwille városában található, és a Shekina nevet viseli, és több mint 130 éves múltra 
tekint vissza !  Összegezve : 1.) : A Társulat azt állítja, hogy a Shekina fény Jehova jelenlétére utal.  2.) : A tény:  A 
Shekina nőnemű főnév–tulajdonnév--egy hatalmas démon neve, aki jelenleg is aktívan jelen van az emberek, és 
vallási szervezetek életében.  3.) : Az isteni jelenlétre a „ rá'áh ; já'ad” szavakat használja az Ó-Héber, és ritkábban 
a hímnemű „shakan” főnevet, soha nem a nőnemű „Shekina” főnevet, mely elő sem fordul a Szentírásban !
     Végkövetkeztetés : A Társulat, ragaszkodva e tanításhoz, ezzel azt tanítja, hogy Jehova jelenlétét, a Luciferánus 
háromság nőnemű alakjának–aki mellesleg Isten ősi  ellenségének felesége,  és ő maga is  Isten ellensége volt–
nevével nevezi el !!!  Ezt nem lehet véletlenül, és tudatlanul tenni !! Ez már a Szent Szellem káromlásával ér fel !! 
Ezt pedig a Vezető Testület soha nem fogja elismerni, mert azonnal vége lenne a hatalmuknak !!

          IV.  kérdés.  :  A semlegesség ügye.
A Vezető  Testület  a  kiadványaiban  évtizedeken át  nagy hangsúlyt  fektetett  arra,  hogy mélységesen  elítélje  az 
ENSZ-t, és azokat a vallási szervezeteket, melyek bármiféle kapcsolatot ápolnak vele.  Úgy tanultuk, hogy azok a 
vallásszervezetek, melyek a „vadállattal” ápolnak kapcsolatot, szellemileg „paráznák”, és Jehova el fogja pusztítani 
őket.  Minden bizonnyal hallottatok arról a szóbeszédként terjedő hírről, hogy Jehova Tanúinak tíz éven keresztül 
aktív, élő kapcsolata volt az ENSZ-el ?  Megdöbbentő hír !  Mi már jó pár éve hallottunk róla, de nem tudtuk, nem 
akartuk elhinni !! Viszont nem néztünk utána, így pusztán érzésekre építve, reményekre építve mondtuk, hogy nem 
igaz !  A botrány kirobbanása után a Társulat annyit elismert, hogy csak azért volt a tagság, hogy a könyvtárat 
használhassák.   Ez  a  válasz  nem  nyugtatott  meg,  mert  egy  könyvtár  látogatásához–ami  egyébként 
magánembereknek is lehet–nem kell ENSZ tagsági szerződés ! Mindenesetre ráhagytuk a dolgot. 
     Ám most újra előjött a kérdés !  Úgy döntöttünk, letisztázzuk mi történt.  Mivel a botrány nyilvános volt, úgy 
gondoltuk,  vannak a dologról elérhető dokumentumok.  Valóban vannak !!  S milyen döbbenetesek !!  Minden 
dokumentum forrása az ENSZ hivatalos oldala.  Ezen oldalon derült ki hogy a Társulat az ENSZ úgynevezett „nem 
kormányzati szervek”, azaz NGO szekciójának volt a tagja 1991-től 2001-ig. Most az ENSZ egyik hivatalos levelét 
másoltam ide, hogy értsétek meg ez valóság volt, nem pletyka :

Az ENSZ Nem - Kormányzati Szervezetek Nyilvános Információs Irodájának hivatalos közleménye (2001. október 
11.)
Az érintetteknek:

Mostanában a Nem Kormányzati Szervezetek osztályától sokan érdeklődnek arról, milyen kapcsolatban van a 
Watchtower Bible and Tract Society of New York a Nyilvános Információs Részleggel (DPI). Az említett szervezet 
tagságát 1991-ben kérelmezte részlegünk Információs irodáján, mely     tagsága 1992-ben lett elismerve.   A tagságuk- 
részlegünk általi -elfogadtatásától számítva ez a szervezet beleegyezett abba, hogy betartja a tagsághoz kötött 
feltételeket, ezen belül támogatja és tiszteletben tartja az ENSZ Alapokmányának kötelezettségeit,     és vállalja a   
hatékony, tájékoztató jellegű együttműködést a tagokkal és a széles közönséggel, az ENSZ tevékenységeivel 
kapcsolatban.     
2001 októberében a Watchtower Bible and Tract Society of New York Szervezete kérelmezte tagsága 
megszüntetését. A kérést követően a Nem Kormányzati Szervezetek részlegének Információs irodája döntött a 
Watchtower Bible and Tract Society of New York kizárásáról, 2001 október 9.-edikei dátummal keltezetten.     
Köszönve az ENSZ munkája iránt való érdeklődését,
tisztelettel
Paul Hoeffel
Az NGO Részleg Vezetője
Nyilvános Információs Iroda 
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Azok  a  társadalmi,  és  vallási  szervezetek,  melyek  ide  csatlakoznak  szerződést  kötnek  az  ENSZ-el,  melyben 
vállalják, hogy az ENSZ célkitűzéseit, tevékenységeit az ő köreikben ismertté teszik, és népszerűsítik is, cserébe, 
mivel szerződésük van az ENSZ-el, bizonyos jogi védelmet, és előnyöket élvezhetnek, a különféle országokban 
azokkal szemben, akik nem tagjai az NGO szekciónak.  A Társulat azt állítja, hogy nem tudtak erről a kitételről. Ez 
nem igaz,  ugyanis  a  szerződést  a  civil  szervezet  részéről  két  főnek kell,  elolvasás,  értelmezés  után  aláírni,  a 
szerződésen  jól  látszik  a  Társulat  vezető  képviselőinek  az  aláírása.  Ilyen  szintű  szerződést  a  Vezető  Testület 
engedélye, támogatása nélkül nem lehet kötni, főleg, hogy ez abban az időben köttetett, mikor a Vezető Testület 
tagjai, még a Jogi testületek igazgatóságát is ellátták. A botrány olyan fergetegessé duzzadt, hogy az ENSZ NGO 
szekciójának vezetője egy hivatalosan közzétett nyilatkozatban közölte, hogy a Társulat mettől meddig volt tag, 
mikor és hogyan kérte a tagságot, és a megszüntetését. Megadta az elérhetőségeit, hogy bárki aki akarja hívja fel, 
vagy írjon levelet, és ő tájékoztatja az igazságról !
      A tagsági idő alatt a Társulat cikket hozott le az ENSZ-ről, melyben méltatta bizonyos tevékenységeit,  tehát 
eleget tett annak, amit a szerződésben vállalt !!  Vagyis nagyon is jól tudta mit vállalt !!  Összegezve :
1.) : Állítás : a) nem is volt soha tag;  b) ha volt is csak könyvtár használati tagság.  2.) : Tények : a) az NGO 
szekciónak volt szerződéses tagja tíz éven át, és teljesítette is a szerződést. b.) csak kényszer, a botrány hatására 
bontott szerződést, nem bánta meg, hanem el akarta titkolni a tényeket minden Tanú elől!  Azokat, akik erre rá 
világítottak kiközösítették a szervezetből.  Azóta is mélyen hallgatnak az esetről ! 
       Végkövetkeztetés : Elég súlyos. A Társulat szellemi paráznaságot gyakorolt a „vadállattal” , mikor kiderült 
nem bánta meg, nem vallotta be, takargatta az esetet, és amikor már ez sem ment, hazudott a történtekről, akik 
pedig  figyelmeztették  erre,  el  lettek  távolítva  a  szervezetből.    Egy másik  eset  :  a  Mexikóban élő  Tanúknak 
megengedték,  hogy hamisított,  pénzért  vett  katonai  igazolványuk  legyen,  így  letudva  a  katonai  képzést,  míg 
ugyanabban az időpontban Tanúk ezrei szenvedtek, és haltak meg azért, mert a Társulat nem engedte meg, hogy az 
országban létező  egyetlen  párt  könyvecskéjével  rendelkezzenek  !  Erről  is  mélyen  hallgatnak  !!  Vajon  melyik 
szellem jelenlétére utal mindez ??!!  A Szent Szellem ??    A  Shekina démon ??  

            V.   kérdés :  Az ötödik kérdéskör három részből áll : a) oltások esete  b) szervátültetések esete c)  vér 
esete.  Jézus azt mondta tanítványainak : gyertek hozzám , és vegyétek fel az én igámat, és felüdítelek titeket.
A Szent Szellem által ihletve íratta le, hogy ne menjünk túl a leírtakon.  Azaz , ne legyünk farizeusok, ne alkossunk 
túlterhelő, átláthatatlan szabály erdőt, mely nincs összhangban az írásokkal ! A Társulatnak bőven volt,  és van 
lehetősége, hogy a görög szöveget is értelmezve, a szövegösszefüggésében értse meg a Biblia vérrel kapcsolatos 
tanítását.   Mikor Jézus megígérte a „segítőt”, melyet elküld, azt mondta, hogy a pontos megértésre is el fogja 
vezetni a tanítványokat, tehát nem mondhatja a Vezető Testület, és senki sem, hogy a keresztények, önmagukban, 
mint keresztények nem kapnak elég „Szellemet” , és értelmet hogy józanul megértsék a Biblia vérre vonatkozó 
tanítását !  A Szentírás minden vérre vonatkozó részének ALAPOS vizsgálata azt mutatja, hogy a vér táplálékként 
való elfogyasztása tiltott a Mózesi törvény szerint is, és a keresztények számára is.  A  vér egy folyékony szövet, a 
hivatalos meghatározás szerint.  Olyan,  mintha egyik szervünk lenne, mely életfontosságú funkciókat lát  el.  Az 
„alkoholos” szemléltetés, hogyha tilos valakinek meginni, akkor vénásan sem adhatja be, azért nem helytálló, mert 
az alkoholt táplálékként kezeli a szervezetünk, mely felszívódik, feldolgozásra kerül a szervezet által.  A vér, és 
alkotó elemi soha nem szívódnak fel, nem kerülnek feldolgozásra a szervezet által, hanem, mint egy élő szövet, 
vagy szerv, azonnal ellátják a funkcióikat az új testben is !
          A  Társulat saját dogmatikus szabályozása alapján az ötvenes években tiltotta a védőoltásokat, mondván, 
hogy vérből vonják ki,  1967–1980-ig a szervátültetéseket, mondván, hogy az meg kannibalizmus, 
1945-től napjainkig a teljes vér adását, elfogadását, saját vér tárolását is.  Néhány éve változtatták a dogmatikus 
felfogást, és engedélyezték, pontosabban „lelkiismereti kérdéssé” tették bizonyos vér alkotó elemek elfogadását. 
Hogy melyiket igen, és melyiket nem, és miért igen, és miért nem, semmilyen logikát nem követ, hiszen bizonyos 
nagy százalékban jelenlevő frakciókat engedtek, míg más, mindössze néhány tized %-os jelenléti arányú frakciókat 
nem, pedig fontosabbak a többitől !!   Azt is tudni kell, hogy amikor valaki egy egységnyi frakciót elfogad, ahhoz 
sokszor több liter vért használnak fel a köztudottan drága készletekből, miközben egy Tanúnak, akinek valamilyen 
frakcióra szüksége van, tilos vért adnia, hogy így hozzájáruljon valamennyivel legalább a több liternyi elhasznált 
vérhez, tilos saját véréből is tartalékot képeznie.
         Azt is fontos megérteni, hogy azok a frakciók, melyeket engedélyez a Társulat, az össz. vér 97%-át teszik ki 
de  egyben  mindenkinek  tilos  az  elfogadás,  részletekben  viszont  szabad  !!   Mintha  a  „hamburgert”  csak  úgy 
ehetnénk meg, hogy külön–külön esszük meg az összetevőit, de egyben nem, mert az úgy tilos !!  Ez nem Jehova, 
és Jézus gondolkodása ! 
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Ez az első századi farizeusok szabályra–szabály központú gondolkodása, pedig tudjuk, hogy ki volt az ő atyjuk 
Jézus szerint !! 

                 VI.   kérdés :  Az Új Világ Fordítás esete.
Ahhoz,  hogy valaki  tiszta  lelkiismerettel  állíthassa,  hogy meggyőződött  arról,  hogy ez  a  fordítás  az  elérhető 
legpontosabb,  és  legmodernebb  nyelvezetű,  ellenőrző  összevetéseket  kell  végeznie  azon  szövegekkel–legalább 
néhánnyal–amelyekre  e  fordítás  épül,  plusz  még  más  fordításokkal  is  össze  kell  vetnie,  hogy  láthassa  a 
különbséget.   Nyelvészeti  szempontból  a  modern  fordítások  közé  sorolandó.  A kérdések  a  pontosság  körül 
forognak, mivel az összevetések feltártak néhány nagyon komoly eltérést az alapszövegek, és az Új Világ Fordítás 
között.  Az alapszövegek hozzáférhetőek digitális kiadásban, bárki részére,  és könyv alakban is.   Az Emphatic 
Diaglott, és a Kingdom Interlinear Version is ilyen görög szövegeket használ. 15 napos próba idővel, díjmentesen 
hozzáférhető  olyan  szoftver  csomag,  mely  az  Ó-Héber–Magyar,  és  az  Ó-Görög–Magyar  nyelvi  szótárakat, 
fordítókat is tartalmazza, és több mint 300.000 szavas keresztutalási rendszert, lexikonokat, és mintegy 90 Biblia 
fordítást is. Tehát aki akar meggyőződhet mindenről e témában is ! 
       Az ÚVF fordítói bizottsága igazolhatóan, és általuk elismerten támaszkodott Dr. George Howard professzor 
tanulmányaira  a  Görög  Iratok  fordításánál.   Ezt  több  okból  tették,  de  az  általuk  kiemelt  ok  az  volt,  hogy e 
Professzor  kutatásai  bizonyítják,  hogy  a  Görög  Iratokban  jogos  a  „Jehova”  név  „vissza  állítása”  az  általuk 
meghatározott helyeken !  A  Tetragrammaton használatáról a Görög Iratokban, egy komoly tanulmányt tett közzé e 
Professzor, mely elérhető bárki számára.  E tanulmány elolvasásával fény derült arra, hogy a Professzor által is 
csak  ELMÉLET-nek  állított  dolgokat  a  Társulat  tényként  mutatta  be,  és  kissé  hozzátéve  az  egészhez  a  saját 
gondolataik alátámasztására használták fel ! A Professzor több levelében elítélte a Társulatot ezért, és hangsúlyozta, 
hogy Jehova Tanúinak ehhez nincs  joguk !!   A tanulmány lényegét,  és  a reklamáló levelekből  kettőt,  magyar 
nyelvre fordítva a csatolt mellékletben lehet elolvasni. 
         Más területeken is tapasztalható az a tendencia, hogy meglevő saját tanítások alátámasztása érdekében 
torzítottak az ÚVF-on, kihagytak szavakat,  illetve,  beletettek olyanokat, melyek az alapszövegekben nincsenek 
benne.  Howard Professzor tanulmányát is felhasználva készült egy átfogó tanulmány, címe : A Tetragrammaton és 
a Görög Iratok.  360 oldalas.  Rendkívül alaposan mutatja be, hogy a hitet tekintve nem mindegy, hogy az isteni 
Név,  meggondolatlan,  szándékosan  helytelen  használatával,  a  keresztények  számára  fontos,  Jézusról  szóló 
igazságok mennyire torzulnak, vagy el is lesznek titkolva !!   Mit is jelent valójában a keresztény szó  ?
Cselekedetek könyve 1:8 szerint a keresztények Jézus tanúi voltak, erről ismerték őket. Pál apostol, az újonnan 
alapított gyülekezetek tagjait Jézusra bízta, vagy a Szent Szellem irányítására.  A Jelenések könyvének 22:18, 19. 
versének szavai figyelmeztetnek a hozzátevés, elvevés súlyos büntetésére.  Ha szavakat hagyunk ki–teszünk bele 
az nem ezt jelenti ??
          Elítéltük a Károli és egyéb fordításokat a ferdítéseik miatt, miközben az ÚVF ugyanúgy ferdít, csak épen 
kizárólagosan Jehova Tanúi érdekei alapján ! Persze, ha megnézzük még mélyebben a dolgot, láthatjuk, hogy–
mivel  angolra  fordították  alapvetően,  azt  kell  nézni–alapvetően  csak  két  Bibliafordítási  csoport  létezik  angol 
nyelven.   A  King James Version,  melyet kb.:  64.000 kézirat  támaszt alá;   és a többi fordítás, melyeknek őse 
igazolhatóan,  az   Alexandriában élt   Origen által  vezetett  másolók voltak,  akik sok mindent  tagadtak az igaz 
ismeretet tekintve, és kb.: 6000 torzítást vittek bele a tekercsekbe.  A tekercseket később összesítették, és a „Codex 
Vaticanus; Codex Sinaiticus; Codex Alexandrianus”  neveket kapták, melyekre épül a latin Vulgata is. 

Wescott  és  Hort  a  két  görög  Bibliatudós,  az  „alexandriai”  másolási  ágon  fennmaradt  Görög  Irat  részeket 
beleolvasztotta olyan anyagok közé, melyeknek a hibátlanságát soha nem vonták kétségbe, és az 1850-es 
években  nagy hanggal  piacra  dobták,  azon  a  címen,  hogy övék  a  legrégebbi  görög  másolat  !  Igaz,  hogy  a 
legrégebbi,  de  rossz,  eltorzított  tekercsekről  készült  másolatokból  állították  össze  !!   A King  James  Version, 
különösen a  mai  kiadásai  ellenben alapos  egyeztető,  kutató,  ellenőrző munka gyümölcse.  Amikor  megszűnt  a 
kemény Biblia üldözés az 1500–1600 as évek között, összegyűjtötték a világ több tájáról a fordításokat, mely tájak 
területileg  is  igen  messze  voltak  egymástól,  és  csak  nyelvtani  különbségek  voltak–Jehova  valóban  megőrizte 
Szavát !! Ezekre, és az akkor fellelhető, kb 5000 iratra építve készítették el az első KJV kiadást. Az Alexandriai 
fordítási vonal tekercsei is léteztek, azonban érdekes módon semelyik üldözésből fennmaradt példánnyal, és irattal 
nem egyeztek ! Jézus pontos szerepének, és személyi voltának kérdésében eltorzult nézetet képviseltek. 

Hogy ma mégis miért ez a vonal az elterjedt, és miért nem a KJV ? Sátán a világosság angyalaként tünteti fel 
magát, hát ezért !! 
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             VII.   kérdés :  Vajon Isten egy konkrét szervezeten keresztül cselekszik, mit mutatnak az Írások ?
                Vajon Írás szerinti e a két-osztály elmélete a Vezető Testületnek ?  (( válasz IV. sz. mellékletben )) 
Ha alaposan  áttanulmányozzuk  az  Írásokat  ezen  kérdés  fényében,  láthatjuk,  Ábeltől  egészen  a  patriarchákon 
keresztül a Törvény adásáig, Jehova közvetlenül kommunikált az érintettekkel szóban, álomban, üzenetek által. 
Izrael népének a szervezettségi módja, egyfajta „patriarchális” rendszer volt, törzsfők, nemzettségfők, családfők, 
alkották a vezetést, de Jehova részéről a kommunikáció Mózesen keresztül zajlott, rajta keresztül üzent a népnek, 
és a nép nevében ő beszélt Istennel. Mózes, Józsué után Jehova választott személyeket–Bírákat--és rajtuk keresztül 
kommunikált a népével, és ők képviselték a népet Jehova irányába. A Bírák által képviselt időszak béké volt, elég 
hosszú  ideig  tartott,  és  csak  egy  komolyabb  konfliktus  volt.  Vajon  Izrael  népe  volt  Jehova  kommunikációs 
csatornája abban az időben, mintegy szervezet ? Nem !  Csak a Bíró volt egy személyben a csatorna ! Mikor jelent 
meg az emberi szervezeti forma Izrael életében ? 
          Amikor elvetették Jehova vezetési módját, és királyt követeltek maguknak !! Miért követeltek királyt ?  Talán 
nem volt jó az életük ? Nem. A Biblia azt mondja, hogy : „.......azért, hogy olyanok legyünk, mint a környező 
népek..........” ! !  A  környező népek nem Teokratikus módon álltak fenn. Emberi szerveződések voltak, és emberi 
szervezetek–királyi dinasztiák, királyok uralták őket.  Nem bíztak a láthatatlan központi irányításban, pedig sikeres 
volt, és ezt tudták is !!  Látható emberi szervezetet akartak maguk fölé vezetőnek, hogy ne legyenek mások a 
szerkezetükben, mint a környező népek.  Sámuel elkeseredett emiatt, de Jehova elmagyarázta neki, hogy nem őt, 
hanem Jehovát vetették el, mint vezetőt, és Jehova, és a nép közé saját akaratukból beékeltek egy hiba forrást–
királyság--mely ráadásul abban a formában egy sátáni találmány volt . 
          Meg is szűnt a béke időszaka Izraelnek ! Az elkövetkező több száz év alatt, csak kevés békés év volt, és csak 
néhány jó király létezett.  Végül az egész odavezetett , hogy a szellemiségük felett  az uralkodást átvette Sátán, és 
még Krisztust sem ismerték fel–pedig a törvény arra volt hivatott, hogy hozzá vezesse őket–mégis, mire Krisztus 
megjelent, a vezetést már teljesen emberi szerveződések, csoportok által tudták csak elképzelni, még a „Messiás” 
képük is politikai lett !!  Krisztus betöltötte a törvényt, bemutatta az előárnyékolt igazi áldozatot, így a törvény 
hatálya megszűnt, Jehova pedig elvetette a népet végleg–és ezzel elvetette az emberi szervezeti formátumokat is az 
Ő kommunikációs csatornájaként !!  Az új szövetség által, melyet Krisztus kötött minden tanítványával,az isteni 
törvényt a szívükbe helyezte, és kihangsúlyozta, hogy senki sem fogja tanítani a társát, mert mindannyian Jézustól 
lesznek tanítva közvetlenül.  Jézus  megígérte a Segítőt, az igazság Szellemét, mely mindenre meg fogja tanítani az 
ő tanúit, a keresztényeket, és vigasztalni, vezetni fogja őket ! Ez a Segítő minden egyes tanítványnak oda volt adva, 
aki elfogadta Krisztust, megbánta bűneit, és elfogadta a váltság áldozatot a saját életében, és így, ahogyan Pál is 
fogalmazott : „...........engedte, hogy a Krisztus lakjon a szívében.........” !  (( Az ÚVF eltorzította a görög szöveg 
fenti szó szerinti jelentését–ellenőrizhető ))  Alapos vizsgálat, és kutatás tárgyát képezi a keresztény korszakban 
tapasztalható isteni vezetés mikéntjét tekintve a Cselekedetek könyve, és Pál levelei, és utána végig a Jelenések 
végéig.  Egyértelműen az olvasható, hogy az újonnan megtérteket–akikkel volt, hogy csak egy hetet, vagy néhány 
napot töltött Pál apostol, vagy mások–imában Jézusra bízta, és a Szent Szellem gondjaiba ajánlotta.
          Volt akikkel utána nem is találkozott, mégis a Segítő, a Szent Szellem, és Jézus közvetlenül segítette őket a 
megértésben, és a megfelelő cselekvésben. Jézus közvetlenül irányította az apostolokat, és társaikat egyértelmű 
álmok és kinyilatkoztatások által.  S bár sok mindenben jóval tudatlanabbak voltak az emberek mint ma, Jézus nem 
tartotta fontosnak, hogy a megtérést, és a megkeresztelkedést olyan típusú tanulmányozás, és cselekedeti elvárások 
előzzék meg, mint Jehova Tanúinál !  Miért térhetett meg Kornélius és családja ?  Az Írások szerint sok irgalmas 
cselekedetet vitt véghez a nép szegényei között, és ezen cselekedetek hatására fogadta el őt Isten !! A börtön őr, és 
háza népe esete is ezt mutatja ! Az evangélium, vagy jó hír melyet hirdettek a Krisztusról szólt, hogy eljött, élt, és 
meghalt  a  bűneinkért,  és  feltámadt,  hogy  az  örök  élet  ajándékát  adja  azoknak,  akik  hitet  gyakorolnak  ezen 
áldozatban.  Ha a körül metélkedés körüli vitát, és eseményeket időrendbe tesszük, és így látjuk az egész képet, 
nem az látszik, hogy Jeruzsálemben volt egy vezető testület, mely elé vitték e kérdést.  
          Sőt, az egész vita, és hamis tanítás pont Jeruzsálemből indult ki, és így jutott el Pálig Galáciába. Maga Pál  
írja, hogy a Szellem indította őt, és társait, hogy menjenek el Jeruzsálembe, és tisztázzák ezt az ügyet, és miután az 
Írásokat, és a Szellem közvetlen vezetésének eredményeit összevetették, írjanak le egy álláspontot, hogy a szét 
szórtan élő zsidóból lett keresztények, és a zsidó származású érdeklődő személyek, és a nemzetekből valók is 
tudják magukat egy egységes állásponthoz tartani az érvényét vesztett Törvényt tekintve.  Még ez a levelük is úgy 
kezdődik, hogy „........a Szent Szellem és mi jónak láttuk.......” , tehát ezen állás foglalás a Szellem terméke, a 
Szellem által lettek helyreigazítva Pálon keresztül a Jeruzsálem-i vének, és apostolok is !!!  
          Ha valaki csakis az Írásokat olvasva vizsgálja az első századi keresztény korszakot, láthatja, hogy a központi 
vezetés Jézus kezében volt, és Ő, és a Szent Szellem irányította közvetlenül az összes keresztényt, és pontos
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 megértésre vezette őket egyénenként !!!!  Sehol nem írja a Biblia egy központosított emberi vezető testülettel 
rendelkező emberi szervezet létrejöttét, vagy jövőbeni létrejöttét Jézus által, az Ő munkája érdekében !! Nem írja, 
hogy a közvetlen irányítást Jézus, és a Szellem valaha is beszüntették volna.  Közvetlen irányítással volt lehetséges 
megőrizni  a  Bibliát  fordítások közben,  és  elrejteni  úgy,  hogy Sátán  emberei  ne  tudjanak  elpusztítani  minden 
példányt !!  Mindössze azért nem tudunk túl sokat az első század utáni dolgokról, mert a Biblia lezárult, és más 
feljegyzésekből nincs össze állítva ez irányú ismeret anyag. 
      Példa arra,hogy nem mindegy mit, hogyan fordítunk, a következő eset : Ha CSAK a keresztény gyülekezet 
életét, eseményeit nézzük, mi jut az eszünkbe elsőre, ha azt halljuk hogy „Prófétálás” ?  A Szent Szellem ajándéka, 
mely által bizonyos dolgok megtörténtét előre bejelentették ?? Pedig teljesen más értelemben használták ezt a szót 
az első századi keresztények !!   Az ÚVF  ezen a ponton megegyezik az alap göröggel, : 1Korinthusz 14:3.  De 
mintha nem is figyeltek volna erre; az 1Korinthusz 13:8-ban nagyon félre fordították a szöveget, mely szó szerint 
az alap görög alapján a következő lenne : „ A szeretet soha alább nem hagy.  A prófétálások elveszítik hatásukat, a 
nyelvek megszűnnek, az ismeret hatását veszti.”.   Ez is megerősíti azt a tényt, hogy a Szellem ajándékai nem 
szűntek meg, és a közvetlen irányítás sem !!  Így az első században létrejött Keresztény Egyház sem szűnt meg az 
évszázadok alatt, és a mai napig is él !! Mindez bizonyítja, hogy a keresztény gyülekezet fejének , Jézusnak, és a 
Szent  Szellemnek a  közvetlen  irányítása  az  egyének irányába  ma  sem szűnt  meg !  De ezt  az  irányítást  nem 
kényszeríti senkire sem.  Nem adja azoknak, akik egy ember által–ráadásul Illumináti Szabadkőműves, alapvetően 
Lucifer imádó–által alapított emberi szervezetet választanak az isteni irányítás forrásaként.  
           Ráadásul ezen szervezet vezetői  a  kezdetektől kezdve bizonyíthatóan önmagukat  nevezték ki Isten 
szócsövének, Isten prófétájának, a bibliai igazság kizárólagos tudójának.  A szervezet vezetésének, dokumentum 
alapú vizsgálata bizonyítja, hogy se hű, se bölcs, sem pedig értelmes nem volt, mióta csak létezik. Se Jehovához, se 
Jézushoz nem voltak hűek, de még a saját maguk által vallott elvekhez sem !  Hacsak ahhoz az elvhez hűek lezttek 
volna, melyet Russel állított, hogy : „...az új világosság nem jelenti az általa megvilágított alap igazság állandó 
változtatásait.....”  rengeteg  súlyos  hibát  elkerültek  volna.   Mikor  Jézus  és  a  Szent  Szellem  kiválasztottak 
személyeket tanítványul, mindig ők voltak a kezdeményezők, soha nem az adott személy jelölte ki önmagát ! Pál 
apostol a nemzetek apostolaként lett ismert, de ezt az elhívást–kinevezést–Jézus adta neki !  Ő vezette személyesen 
a  munkájában  !  Pálnak  eszébe  sem jutott,  hogy  önmagát  kinevezve  vezetőnek,  egy  saját  alapú,  de  állítólag 
Krisztust követő egyházat hozzon létre ! Ő korábban emberi szervezetek részeként imádta Istent, de elhívása után 
semmilyen emberi szervezetnek része nem lett ! Ez így volt igaz az összes keresztényre.
        Ellenben Russel saját magát nevezte ki prédikátornak, és 1874-ben igazolhatóan a szüleivel, testvéreivel 
együtt  megkeresztelkedtek  az  Adventista  egyházba  !  Legfontosabb  tanításait  Williem Millertől,  az  Adventista 
egyház alapítójától vette át, és a Szabadkőművességből, kezdve a Nagy Piramis okkult módszerű kutatásával, és 
sok Szabadkőműves jelkép, és kifejezés átvételével, melyeket sok esetben a mai napig használ a Társulat, mintha 
úgy gondolná,  erre  senki  nem tud  rájönni  !!   Russel  hazudott  a  görög  és  héber  tudásáról,  azt  állítva,  hogy 
folyékonyan beszéli e nyelveket. Perbe fogták, és súlyosan veszített.  Sokáig lehetne sorolni a napvilágra került 
tényeket, dokumentumokat, szemtanúkat meghallgatni is lehetne néhány dologról, s talán érdemes is lenne, hiszen 
akkor a tények tisztánlátást biztosítanának mindenkinek, akinek van füle a hallásra ! De erre most kevés ez a pár 
sor.   Az is elgondolkodtató, hogy miért kezelik az ideg orvosok a Tanúkat kiemelt figyelemmel, miért javasolja a 
Társulat „fű alatt”, hogy aki pszichiáterhez kerül, ne árulja el, hogy Tanú, miért növekszik az öngyilkosok, a súlyos 
depressziósok, a lelki betegek száma ott,  ahol állítólag Jehova Szelleme van jelen ! Hiszen tudjuk, hogy mi a 
Szellem jelenlétének gyümölcse ! 
            Miért növekszik a gyermek molesztálási esetek száma világszerte, és kellett ez miatt már dollár milliókat 
kifizetni a Társulatnak ?? Igen; testvérek, nagyon sok itt a kellemetlen, de jogos kérdés !  Vajon homokba dugjuk a 
fejünket,  hogy ez  nem a  mi  felelősségünk,  majd  Jehova  kiigazítja  ?  Csakhogy a  kérdések,  és  a  tények  arra 
mutatnak, hogy Jehova Szent Szelleme nincs jelen ebben a szervezetben , így nem is fog kijavítani semmit sem ! 
Vagy olyan gyengének hisszük a Szellemet, hogyha jelen lenne már nem avatkozott volna közbe a súlyos hibák 
előtt ?? Nem , testvérek, Jehova előrelátó, és bölcs Isten, Ő nem hagyná, hogy a szervezetét ilyen tények sötétítsék 
el ! Ha viszont nem a Szent Szellem van jelen, akkor csak egy választás maradt ! Nos ??!!
          A „Shekina ügy”--kérdésénél rámutattam, hogy a Társulat, Jehova Szent jelenlétének megnyilvánulását, egy 
ma  is  komolyan  imádott  démon;  a  Shekina  démon  nevével,  jelenlétével  fémjelzi  !  Ez  Sátán  bélyege  a 
szervezeten !!! Így már érthető a sok önellentmondás, és súlyos hiba, és az idegi problémák a szervezetben ! Mit 
gondoltok; Jézus szavai ezek után ránk egyszerű szervezeti tagokra is érvényes a  Jelenések  18 : 4-ben ??!!!   Ezen 
komolyan el kell gondolkodnia minden Tanúnak !!!
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        Én  és  a  feleségem,  mintegy hat  hónapi  intenzív  kutatás  után,  mérlegre  tettük  a  fellelhető  tényeket, 
bizonyítékokat, és az Őrtorony Társulat saját állításait, tanításait, „gyümölcseit”.  Ezen kutatást komoly imák
 előzték meg, és közben is sokat beszéltünk imában az érzéseinkről, és a megtalált dolgokról.  Kértük Jehovát, és 
Jézust, hogy hozzanak felszínre mindent ami csak elérhető ez ügyben, hogy lássuk az igazságot az 
Őrtorony Társulatról  !   Ők előhozták  a  tényeket,  és  a  bizonyítékokat  !   Jézus  soha  semmit  nem titkolt  el  a 
tanítványai elől, hiszen a barátainak nevezte őket ! Sajnos az Őrtorony Társulatnak rengeteg titkolni valója van, és 
volt is egészen a kezdetektől ! 
            Szóval mérlegre tettük amit találtunk az „igazságról”--amit ugye nem kell titkolni, és félteni a kutatások, és 
a megvizsgálás elől–ha az igazság !!  És  az eredmény ?? Azt kell, hogy mondjuk, amit Jehova mondott Babilon 
utolsó királyának : Megmérettél, és kevésnek találtattál !  Igen; súlyosan kevésnek !! Ez a szervezet nem Jézus által 
kiválasztott, nem az igazságot képviseli, ahogyan az összes többi vallás sem !! 
          Őszinte szívünkből szeretjük Jehovát, és Jézust, elfogadjuk a váltság áldozat ajándékát, és a szövetséget, 
melyet Jézus MINDEN  követőjével kötött !!  Elfogadjuk, és szeretjük Isten Szavát a  Bibliát is, sőt erre alapozzuk 
az életünket is. Így tehát semmilyen igazi, és fontos hitet nem hagyunk el. Így el kell fogadni azt is, amire a tények 
mutatnak.  Jehova és Jézus iránti szeretetünk, és a lelkiismeretünk tisztasága végett nem tartozhatunk egy ilyen 
szervezethez, ezért nem szeretnénk Jehova Tanúi lenni továbbra is !  S mivel szeretünk benneteket is őszintén; 
kérjük gondolkodjatok el az elétek tárt tényeken, és ne dobjátok a kukába egy mozdulattal, azt gondolván, hogy ha 
nem látjátok  e  sorokat,  akkor  már  a  tények  sincsenek  !!  Ez  strucc  politika  !  Ezek  az  információk  léteznek, 
magukért beszélnek, és következmények nélkül nem lehet őket figyelmen kívül hagyni !! Ébredjetek fel !!!!!!


